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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

  

RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2024.gada 9.maijā Nr. 9 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēde atklāta plkst. 09:01 
Sēdes veids - atklāta 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Georgijs Jevsikovs  
 
Sēdi protokolē: Sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts 
Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Guntis 
Rasims, Deputāts Aija Kiserovska, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika 
Teirumnieka, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Vilis 
Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs (no plkst.9:01 līdz plkst.9:15 un no plkst.9:40 līdz 
plkst.9:41), Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Staņislavs 
Šķesters. 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības programmas 2023. - 2029.gadam 

Rēzeknes novada Rīcības un investīciju plāna aktualizēšanu. 

2. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumiem 7842 001 0289 
Audriņu pagastā. 

3. Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7896 004 0335 sadali un 
zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 78960040362 robežu precizēšanu Vērēmu pagastā. 

4. Par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7860 
003 0229 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Kantinieku pagastā. 

5. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", Čornajas 
pagastā. 

6. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", Feimaņu 
pagastā. 

7. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", Ilzeskalna 
pagastā. 
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8. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", Mākoņkalna 
pagastā. 

9. Par grozījumiem Audriņu pagasta padomes 2009.gada 27.janvāra lēmumā “Par zemes 
jautājumu iesniegumu izskatīšanu”. 

10. Par projekta “Elektroautobusu iegāde Rēzeknes novada pašvaldības Maltas apvienības 
pārvaldei un Dricānu apvienības pārvaldei” līdzfinansējuma apstiprināšanu. 

11. Par projekta “Publiskā infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam Rēzeknes novada Viļānu 
pilsētā” apstiprināšanu. 

 
1.§ 

Par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības programmas 2023. - 2029.gadam 
Rēzeknes novada Rīcības un investīciju plāna aktualizēšanu 

Ziņo Brigita Arbidāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības programmas 
2023. - 2029.gadam Rēzeknes novada Rīcības un investīciju plāna 
aktualizēšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Septītajā punktā ir teikts par elektroauto parka izveidi pašvaldības 
funkciju un pakalpojumu nodrošināšanai un 5 elektroautobusu iegādi. 
Vai vēl divi autobusi tiks iegādāti? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Tā ir viena no projektu idejām, kura šobrīd vēl netiek attīstīta. Šī projekta 
ideja tiks īstenota nākotnē. Šobrīd tiek izstrādāts devītais projekta 
priekšlikums. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai ir izvērtēts elektroautobusu pielietojums lauku teritorijās? Kāda būs 
to funkcionalitāte? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Par šo jautājumu tika organizēta sapulce. Tas ir vadības attīstības 
virziens, kur mēs ejam, tāpēc tiek startēts konkursā, jo autobusi ir 
nepieciešami. Bet septīto punktu mēs pašlaik neīstenojam. Investīciju 
plānā pārsvarā ir projektu idejas, kuras tiek realizētas, ja ir labvēlīgi 
apstākļi. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Spriežot pēc iepirkumiem, ir domāts, ka autobusi būs mazāki vai mazāk 
nekā Viļānu apvienībā? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Ir aptaujāti iespējamie pretendenti. Balstoties uz piedāvātajām cenām, ir 
aprēķināts projekta budžets. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai Maltas un Dricānu apvienību pārvalžu elektroautobusi būs tik pat 
lieli kā Viļānu apvienībā? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Tie ir lielie autobusi. Apvienības izteica nepieciešamību, ka ir vajadzīgi 
tieši lielie autobusi. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Kā ir ar Viļānu autobusa iepirkumu? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Iepirkums ir procesā. Tā kā pretendents ir no ārvalstīm, tad viņam tiek 
uzdoti vairāki jautājumi, vai viņš ir reģistrēts noteiktos reģistros, kuros 
autobusu pārdevējam jābūt reģistrētam. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Tas ir atkārtots iepirkums? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Nē, nav. Tika atkārtoti precizēts iepirkuma nolikums. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Pārējie ieplānotie autobusi arī būs ar uzlādes stacijām? 
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Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Jā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Vai autobusu varēs uzlādēt arī citās uzlādes stacijās? Ne visur tas ir 
iespējams. 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Autobuss uzlādēsies arī publiski pieejamās uzlādes stacijās. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Skatoties specifikācijas, autobuss varēs uzlādēties arī publiski pieejamās 
uzlādes stacijās. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Cik lielas garantijas būs šiem autobusiem? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Garantija ir noteikta, ko prasa tehniskajā specifikācijā mūsu speciālists. 
Garantija noteikti tiek prasīta, bet, cik gara, pateikt nevaru. Jāprasa 
ekspertam, kas to nosaka. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Ko darīt, ja autobuss salūzt? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Jau iepirkumā tiek prasīta garantija, tehniskās apkalpošanas pieejamības 
vietas. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Visas pašvaldības skatās elektroautobusu virzienā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Visa attīstības programma tiek gatavota tā, lai, to realizējot, mēs 
nodrošinām mums vajadzīgos mērķus (sniedz detalizētu skaidrojumu). 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības 
programmas 2023. - 2029.gadam Rēzeknes novada Rīcības un 
investīciju plāna aktualizēšanu". 

 
2.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumiem 7842 001 
0289 Audriņu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2024.gada 30.aprīļa iesniegumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumiem 7842 001 0289 Audriņu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumiem 7842 001 0289 Audriņu pagastā". 

 
3.§ 

Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7896 004 0335 sadali 
un zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 78960040362 robežu precizēšanu Vērēmu 

pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2024.gada 26.aprīļa iesniegumu, 

lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7896 
004 0335 sadali un zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 
78960040362 robežu precizēšanu Vērēmu pagastā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai nākotnē zemes īpašnieki zemi zem garāžām varēs atsavināt? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Jā, tāpēc arī tiek veikta šī sadaļa. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 
7896 004 0335 sadali un zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 78960040362 robežu precizēšanu Vērēmu 
pagastā". 

 
4.§ 

Par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 
7860 003 0229 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Kantinieku pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2024.gada 2.februāra iesniegumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 7860 003 0229 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz 
pašvaldības vārda Kantinieku pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 7860 003 0229 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Kantinieku pagastā". 

 
5.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", Čornajas 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”LL Projekti” sertificēta zemes ierīkotāja Edgara 
Kauranena 2024.gada 30.aprīlī iesniegto zemes ierīcības projektu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", 
Čornajas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 
"(..)", Čornajas pagastā". 

 
6.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", Feimaņu 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”DAUGAVPILS MĒRNIEKS” valdes locekļa Mihaila 
Maksimčuka 2024.gada 2.maijā iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 
"(..)" Feimaņu pagastā. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Mērķis ir mežsaimniecība. Vai bija atļauja atmežot mežu? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Teritorijas plānojumā daļa ir lauksaimniecība un daļa ir meža zemes. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Satelīta uzņēmumā var redzēt, ka tas ir stādītais mežs. 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Noteikti, ka ir saskaņots. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 



6 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 
"(..)", Feimaņu pagastā". 

 
7.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", Ilzeskalna 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”Latvijasmernieks.lv” sertificētas zemes ierīkotājas 
Kristīnes Mundas 2024.gada 22.aprīlī iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 
"(..)" Ilzeskalna pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 
"(..)", Ilzeskalna pagastā". 

 
8.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)", Mākoņkalna 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”TopoHaus” sertificēta zemes ierīkotāja Didža Ozoliņa 
2024.gada 23.aprīlī iesniegto zemes ierīcības projektu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam "(..)" 
Mākoņkalna pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 
"(..)", Mākoņkalna pagastā". 

 
9.§ 

Par grozījumiem Audriņu pagasta padomes 2009.gada 27.janvāra lēmumā “Par zemes 
jautājumu iesniegumu izskatīšanu” 

Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par grozījumiem Audriņu pagasta padomes 2009.gada 27.janvāra 
lēmumā “Par zemes jautājumu iesniegumu izskatīšanu”. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Audriņu pagasta padomes 2009.gada 27.janvāra 
lēmumā “Par zemes jautājumu iesniegumu izskatīšanu”". 

 
10.§ 

Par projekta “Elektroautobusu iegāde Rēzeknes novada pašvaldības Maltas apvienības 
pārvaldei un Dricānu apvienības pārvaldei” līdzfinansējuma apstiprināšanu. 

Ziņo Evita Igaune: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par projekta “Elektroautobusu iegāde Rēzeknes novada pašvaldības 
Maltas apvienības pārvaldei un Dricānu apvienības pārvaldei” 
līdzfinansējuma apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Kāpēc ir jāņem aizņēmums Valts kasē? Savu līdzekļu novadam nav? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Pieņemot budžetu, summa neparedzētiem izdevumiem sastādīja 50 000 
euro. Un šāda veida investīciju projektiem tiek ņemts aizņēmums Valsts 
kasē. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Katru gadu budžetā izveidojas atlikums! 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Atlikums nav saistīts ar nepareizu plānošanu. Bet to mēs nevaram plānot 
šādai darbībai. Tas nozīmē, ka daudzas citas aktivitātes ikdienas darbā 
būs jāizslēdz. Mūsu saistību kopējais apmērs tagad sastāda 6,2%. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Katrs autobuss no budžeta izmaksās nedaudz pāri 100 000 euro. Tas ir 
ļoti izdevīgi par šādu summu iegādāties lielos autobusus. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
projekta “Elektroautobusu iegāde Rēzeknes novada 
pašvaldības Maltas apvienības pārvaldei un Dricānu 
apvienības pārvaldei” līdzfinansējuma apstiprināšanu". 

 
11.§ 

Par projekta “Publiskā infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam Rēzeknes novada 
Viļānu pilsētā” apstiprināšanu 

Ziņo Brigita Arbidāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par projekta “Publiskā infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam 
Rēzeknes novada Viļānu pilsētā” apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kas īsti šajā projektā tiks darīts? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Projekta ietvaros tiks pārbūvēta Jersikas iela Viļānu pilsētā. 1 miljons 
eiro ir reālās izmaksas, kas iekļautas būvprojektā. Projekta vajadzībām ir 
nepieciešams piesaistīt uzņēmēju investīcijas un darba algu fonda 
pieaugumu šajā projektā (turpina sniegt informāciju). 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Izsolīts tiek pašvaldībai piederošs īpašums? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāpēc tiek izsolīts? Lai uzņēmēji varētu attīstīties? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Izsolīts tiek ar nosacījumu, ka izsoles uzvarētājam jāsāk sava 
saimnieciskā darbība šajā zemes gabalā un jāinvestē noteikta summa, tas 
ir, vismaz 2/3 no ERAF finansējuma. Uzņēmējam ir jārada arī darba algu 
fonds, kā puse no ERAF finansējuma. Tikai uz šādiem nosacījumiem 
pretendents varēs vinnēt šajā izsolē. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Uz Jesikas ielas atrodas kooperatīvs VAKS, kas ir graudu pārkraušanas 
stacija. Nākotnē ir plānots taisīt graudu pieņemšanas staciju. Ceļš ir 
nepieciešams gan jauniem uzņēmējiem, gan esošajiem. Notiks arī 
iedzīvotāju pieslēgšana komunikācijām? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Tiks nomainītas zem ielas esošās komunikācijas. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Uz četrām apvienībām šāds ir tikai viens projekts? 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Nosacījums šajā programmā ir tāds, ka jābūt gatavam izstrādātam 
būvprojektam un akceptētam būvvaldē. Jersikas ielai šis būvprojekts ir 
izstrādāts. Citu gatavu būvprojektu uz doto brīdi nav. Projektu 
iesniegšana ir 21.jūnijs. Paspēt šādā termiņā izstrādāt būvprojektu ir 
nereāli. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Varētu arī citām apvienībām. 

Izsaka viedokli Brigita 
Arbidāne: 

Citām apvienībām tiks iesniegts projekts par 9 ceļu pārbūvi. 

Deputāti: (debatē) 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
projekta “Publiskā infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam 
Rēzeknes novada Viļānu pilsētā” apstiprināšanu". 

 
 
Sēde slēgta plkst. 09:41 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                             Georgijs Jevsikovs 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 

 


